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نگـــــره
 در پی اظهارات حسن عباسی 
  شکایت شاکیان باشد، ورود خواهیم کرد

آرمان ملی: ظاهرا حواشی اظهارات 
حسن عباسی پایان ندارد. او گفته بود 
»فوتبالیست ها بالاترین درآمد را در جامعه 
دارند و همیشه هم ناراضی هستند، اما هیچ 
کدام شان لیاقت ندارند که شهید شوند. 
کسی که، آدمی باشه که زنش چادری و 
دیندار باشه اصلا نمیره دنبال فوتبال«! این 
اظهارات واکنش های زیادی داشت. مهدی 
کشت دار، مدیرعامل خبرگزاری میزان 
)قوه قضاییه( درباره سخنان اخیر حسن 
عباسی نوشت: »واکنش دادستان تهران در 
خصوص اظهار نظرهای برخی از صاحبان 
تربیون در فضای مجازی؛  صالحی : در 
صورت شکایت شاکیان خصوص به موضوع 
ورود خواهیم کرد .در برخی از مواقع نیز 
دادستان به عنوان مدعی العموم در مقام 
تعقیب می تواند به موارد ورود و به موضوع 
رسیدگی کند.« حتی روزنامه های اصولگرا 
هم نتوانستند در مقابل اظهارات عباسی 
سکوت کنند چنانکه جوان نوشت:»حرف 
زدن راحت است، می توان خیلی راحت و 
بدون هیچ خرجی به همه توهین کرد و همه 
را زیر سؤال برد. این راحت ترین کاری است 
که این روزها می توان انجام داد و بعد هم 
ژست روشنفکری به خود گرفت.  می توان 
بدون دغدغه در خصوص همه چیز حرف 
زد با ربط و بی ربط، با کینه توزی فراوان و با 
نهایت خشم غیرقابل کنترل همه را متهم 
کرد، درست مانند کاری که حسن عباسی 
انجام داد. لازم نیست که پاسخ جایی را 
هم بدهد. بدون دانش و بدون اطلاع لازم 
به همه چیز تاختن، هنر نیست. می گوید 
فوتبالیست شهید نمی شود، چون مفت خور 
است. خب؛ شهید رضایی مجد در اوج فوتبال 
و در روزهایی که بازوبند کاپیتانی تیم ملی 
جوانان را به بازو می بست و گزینه حضور 
در تیم ملی بود، رفت و شهید شد. شهید 
پورغاز همین طور بود. از شهید تهرانی مقدم 
و شهید همدانی فوتبالیست تر می خواهید؟ 
آیا به زعم شما، چون فوتبالیست بوده اند 
نباید شهید می شدند؟ راستی بهتر است 
برای اینکه بیشتر روشن شوید، سری به 
سردار کوثری بزنید. شما یادگار امام مرحوم 
حاج احمد خمینی را در لباس فوتبال ندیده 
بودید؟! حتماً می گویید نسل این ها گذشته، 
همین حالا چند فوتبالیست می خواهید 
مثال بزنیم؛ محمد انصاری، مهدی ترابی، 
سیدجلال حسینی و علیپور همه با یاد 
شهدا قدم به میدان می گذارند و از تصویر 
آن ها رونمایی می کنند. وحید شمسایی 
را می شناسید، آقای گل فوتسال جهان و 
سرمربی تیم ملی فوتسال ایران، پیشنهاد 
می کنیم حتماً خانواده او را ببینید. راه را 
اشتباه رفته اید. یک عذرخواهی به جامعه 
فوتبال بدهکارید. اینکه چوب بردارید 
به خاطر چند فوتبالیست حاشیه ساز و 
اینگونه همه را بزنید شاید در قاموس شما 
تعریف شده باشد، ولی با هیچ منطق و 

اخلاقی جور درنمی آید.«
 حتی رائفی پور هم انتقاد کرد

رائفی پور اظهارات او را برنتابید و به انتقاد 
از عباسی پرداخت:» اولا باید از ایشان 
پرسید منظورشان چیست. با یکی دو دقیقه 
نمی توان تشخیص داد. شاید نقل قول 
کرده است. نمی دانیم. الان می شود از او 
پرسید. اساسا هر جا شهرت باشد، فساد 
شکل می گیرد. کم حرف و حدیث درباره ما 
سخنران ها و مداح ها نشنیدید. وقتی به این 
شهرت، ثروت اضافه می شود فساد بیشتر 
می شود و پول وسط می آید. اینکه بستری 
فسادزا باشد دلیل نمی شود بگوییم تمام 
افرادی که آنجا هستند، فاسد هستند. از 
قضا در این عرصه ها کسی که سالم بماند- 
که معتقدم این اشخاص را داریم – کار 
بسیار بزرگی کرده است، من رائفی پور بیایم 
اینجا صدسال درباره اربعین و این چیزها 
حرف بزنم، یک طرف، کسی مانند کریس 
رونالدو یک استوری درباره اربعین بگذارد، 
یک طرف. اینکه من درباره یک مساله حرف 
بزنم موضوع دیگری است، اینکه یک بازیکن 
پس از گل زدن پیراهنش را دربیاورد که 
پیامی را منتقل کند یک طرف.فراموش 
نکنیم سید جلال حسینی را داشتیم که 
قبل از اینکه هر بازی فوتبالی را انجام دهد 
آن را به یک شهید تقدیم می کرد. همین 
الان آقای انصاریان را داریم که رفته مدرسه 
فوتبال به نام شهید ابراهیم هادی ایجاد 
کرده است. کسی که با تمام وجود، وطن 
دوست و وطن پرست است.کاری که مهدی 
طارمی در اروپا برای پرچم ایران انجام داد، 
چه کسی می توانست نجابت ایرانی و پرچم 
ایران را وایرال کند و به منصه ظهور بگذارد. 
پس فرصت بسیار داریم. ما فوتبالیست 
شهید داریم. سخت تر است، چون عرصه 
شهرت، پول و ثروت بسیار سخت و پیچیده 
است.باید سلبریتی ها را بگردید ببینید 
چه کار خوبی کرده است. ببینید چطور 
شده است یک سلبریتی درباره مملکت 
ما حرف خوبی می زند روی سر می گذاریم 
و حلوا حلوا می کنیم. در حالی که بدیهی 
است افراد از مملکت خود دفاع کنند. اگر 
یکی شان وطن دوستی کند، ما می گوییم 

دمت گرم.«

آرمان ملی - یاسمین طالقانی: در شرایطی که به اذعان 
همگان ، کشور بیش از همیشه به آرامش و اتحاد نیاز دارد، 
دلواپسان اتهاماتی را روانه رقیب اصلاح طلب کرده و سکوت 
آنها را نه ناشی از حفظ آرامش بلکه متهم بودن، تفسیر می 
کنند!  آنها ادعاهایی دارند که خودشان هم می دانند محلی 
از اعراب ندارد مانند مشرق نیوز که خطاب به سخنگوی 
دولت روحانی نوشته بود: »باید به آقای ربیعی یادآوری 
کرد نوجوانهایی که در شیراز با تم بدحجابی و قانونشکنی 
دور هم جمع شدند؛ ثمره تربیتی دولت غایی شما هستند! 
نوجوانانی که تمام دوره نشو و نمای تربیتی آنها در ایام 
دولتی گذشت که صراحتا اعتقادی به برخورد با بدحجابی 
نداشت، هنر غیر ارزشی را نمیشناخت، از کسانی مثل خانم 
کیمیا علیزاده )تکواندوکای ایرانی که مهاجرت و کشف 
حجاب کرد( حمایت میکرد، فضای مجازی را عالما و عامدا 
کنترل نمیکرد و مقام زن کابینهاش صراحتا چادر را روی 
شانههایش نگه میداشت این بچههای بی گناه ثمره تربیتی 
شما و دوستان شما هستند آقای ربیعی!  دوباره به صحنه 
آمده اید و از رفتارهای آنها که نتیجه رفتارهای خودتان است؛ 
میگویید سیاستهای اعمال شده کارکرد نداشتهاند! در بحث 
حجاب نیز همه باید بدانند که نظام جمهوری اسلامی ایران 
بحران نهادی ندارد چون عقلانیت نظام بر ضرورت رعایت 
حجاب و اجرای امنیت اخلاقی تأکید دارد. بلکه ما »بحران 
اجرا« داریم!به این معنی که برخی دولتها و نهادها دلشان 
با فرامین عقلانی و دینی نیست و در اجرائیاتی که منجر به 
تربیت بهتر میشود مثل تجربه دولت آقای ربیعی و دوستان 
ایشان تعلل میورزند. و نتیجه میشود رخدادهایی موردی 

مثل تجمع شیراز و سگگردانی و ... «. 
 توهم های تابستانی 

اتاق فکر  این افراد آن اندازه از نقش آفرینی اصلاح طلبان 
هراس دارد که به انتشار شایعه می پردازد مانند »جلسات 
اصلاح طلبان برای تضعیف دولت رئیسی« آذر منصوری، 
دبیرکل حزب اتحاد در واکنش به این ادعاها می گوید: 
»اصلاحطلبان جلسه مخفی ندارند که برگزار کنند، چه 
نهاد اجماع ساز و چه احزاب وگروهها پس از هر جلسه عمدتا 
گزارش نشستهای خود را منتشر میکنند. طبعا موفقیت 
هر دولت باید معطوف به کاهش  مشکلات اقتصادی و تامین 
رضایت مردم باشد.اگر دولت یکدست بتوانند  در کاهش 
این  مسائل موفق عمل کنند، و رشد خالص ملی  را بهبود 

ببخشند، تورم را مهار کنند و رشد اقتصادی و سرمایه ملی را 
بهبود ببخشند و رفاه مردم را  ارتقا دهد حتما اصلاحطلبان 
از آن حمایت میکنند.نقدی هم اگر صورت گیرد، در 
راستای بهبود و اصلاح شاخصهایی است که در نهایت 
مقوم منافع ملی است.«  گویا نگرانی  این افراد به همین یک 
مورد ختم نشد بلکه سال  هاست ادعاهایی  را مطرح می کنند 
مانند ماه گذشته که روزنامه جوان نوشته بود: »خبرهای 
رسیده حاکی از برگزاری نشستهای جدید اصلاحطلبان با 
عنوان »نواصلاحطلبی« است. اصلاحطلبان در دوران هشت 
ساله دولت روحانی و پس از آن برای انتخاباتهای مختلف 
تشکلهای مختلفی با حضور احزاب سیاسی خود ایجاد کردند 
که هیچ کدام در جلب نظر تودهها و حتی بدنه جوان جریان 
موفق نبودند. حالا این جلسات جدید با حضور افرادی همچون 
بهزاد نبوی، موسوی لاری، و محمدرضا عارف برگزار میشود 
تا ضمن آسیب شناسی عملکرد دهه اخیر اصلاحطلبان، بتواند 
راههای بازگشت آنان به هویتی را که هویت اصلاحطلبی 

مینامند، پیدا کند .«

 هراس گاندوسازان 
بخش قابل توجه موضوع به  نگرانی از تضعیف تیم مذاکره 
کننده هسته ای بازمی گردد. ظاهرا این  افراد فراموش کرده اند 
تضعیف تیم مذاکره کننده دولت قبل برایشان امتیاز محسوب 
می شد و ساخت و پخش گاندو را سند افتخار می دانستند. 
همین  افراد امروز مدعی شده اند: »هدف اصلاحطلبان 
و رسانههای رسمی و غیر رسمی آنها از حمله به تیم 
مذاکرهکننده کشورمان در نقطهی اوج مذاکرات چیست؟ 
مگر نه آنکه توفیقات و کسب پیروزیهای بزرگ ملی در زمانی 
حاصل خواهد شد که قبل از آن همدلی و وفاق در بین آحاد 
ملت ایجاد شده باشد! از این رو میتوان گفت، اصلاحطلبان 
با خطای محاسباتی خطرناک با هدف کسب منافع سیاسی 
و جریانی، دروازه خودی را نشانه گرفته اند که اگر عزم راسخ 
تیم مذاکرهکننده کشورمان در دستیابی به منافع حداکثری 
از توافق پیشرو نبود، چه بسا با پاس گل غربگرایان به 
حریف، بازی پیچیده آمریکا در مذاکرات به باخت ایران منجر 

شده بود«.

غریب آبادی:
 ایران تمام تلاش خود را برای 

آزادی حمید نوری انجام می دهد
آرمان ملی: دبیر ستاد حقوق بشر با خودسرانه 
خواندن بازداشت حمید نوری و غیرقانونی بودن 
دادگاه و محاکمه صوری وی، نقض حقوق بشر توسط 
دولت سوئد در طول ۳۲ ماه گذشته با نگهداری در 
سلول انفرادی را لکه ننگی در سابقه حقوق بشری این 
کشور خواند و گفت: جمهوری اسلامی ایران نهایت 
تلاش خود را برای آزادی وی به کار خواهد بست. 
کاظم غریب آبادی در دیدار با فرزند حمید نوری، تبعه 
ایرانی بازداشتی در سوئد، اقداماتی که تاکنون در 
سطوح مختلف در کشور و به ویژه قوه قضائیه و ستاد 
حقوق بشر برای پیگیری پرونده نوری صورت گرفته 
را تشریح کرد. به گزارش ایرنا، به نقل از معاونت امور 
بین الملل قوه قضاییه و ستاد حقوق بشر، دبیر ستاد 
حقوق بشر مواضع اصولی حمید نوری در برابر تمامی 
فشارها و ظلم های وارده به وی را ستود و افزود: وی 
زمان محدودی که این دادگاه غیرقانونی در اختیارش 
قرار داد را به فرصتی برای افشای ماهیت واقعی 
گروهک تروریستی منافقین تبدیل کرد. غریب آبادی 
حمایت و دفاع از اتباع ایران در هر کجای دنیا که 
باشند را وظیفه ذاتی نظام دانست و اظهار داشت: 
در این مورد نیز حداکثر تلاش خود را به کار بسته و 
خواهیم بست.معاونت امور بین الملل قوه قضائیه از 
سازمان صدا و سیما و رسانه های مختلف و همچنین 
سازمان های مردم نهاد خواست تا به قضیه حمید 
نوری توجه ویژه ای داشته باشند و از ظرفیت های 
مختلف خود برای روشنگری و همچنین پیگیری 
وضعیت وی استفاده کنند. فرزند حمید نوری نیز 
در این دیدار، ضمن تشریح وضعیت پدرش در زندان 
سوئد و رفتارهای غیرانسانی با وی در طول ۳۲ ماه 
گذشته، گفت: »مقامات سوئدی هنوز با درخواست 
پدرم برای مراجعه به چشم پزشک موافقت نکردند و 
با اینکه مادر و خواهرم مدتی است که برای دیدن پدر 
به این کشور رفته   اند، اما مقامات سوئد تاکنون اجازه 
دیدار صادر نکرده اند«. وی در ادامه خواهان ادامه 
تلاش ها برای روشنگری در مورد اقدامات غیرقانونی 
و غیرانسانی علیه پدر و ماهیت منافقین تروریست و 
همچنین فراهم شدن شرایط آزادی هرچه زودتر وی 
شد.در حالی که ۳۲ ماه از بازداشت حمید نوری توسط 
دستگاه قضائی سوئد می گذرد و روند دادگاه طولانی 
و ۹۲ جلسه ای او نیز دو ماه پیش به پایان رسیده، وی 
نه تنها همچنان در سلول انفرادی نگهداری می شود 
و به پزشک دسترسی ندارد، بلکه برای تماس یا 
ملاقات با خانواده نیز دچار محدودیت های شدیدی 
است. حمید نوری در روند یک دادرسی غیرقانونی، 
بنا بر شکایت تعدادی از اعضای گروهک تروریستی 
منافقین و به اتهامات واهی در سوئد مورد محاکمه 
قرار گرفت و همواره با نقض مکرر حقوق شهروندی از 
جمله نگهداری در سلول انفرادی، ضرب و شتم، عریان 
کردن اجباری، عدم دسترسی به پزشک و مواردی از 

این دست روبه رو بوده است.

هشدار به طرف های غربی مذاکرات
یک عضو فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس تاکید 
کرد: تیم مذاکره کننده جمهوری اسلامی، مسیر 
دیپلماسی چندوجهی را پیش گرفته و طرف های 
غربی باید بدانند که سنگ اندازی در مسیر مذاکرات 
صرفا هزینه را برای آنها افزایش خواهد داد. مجتبی 
یوسفی با اشاره به روند مذاکرات هسته ای، بیان کرد: 
یکی از نکات خوبی که در روند مذاکرات در این دولت 
اتفاق افتاد این است که در مسیر مذاکرات و دیپلماسی، 
همه تخم مرغ ها در یک سبد گذاشته نشد و تیم مذاکره 
کننده از دیپلماسی چند وجهی استفاده می کند.

وی در ادامه اظهار کرد: طرف آمریکایی و چند کشور 
بنام اروپایی نشان دادند که به دنبال حل مشکلات 
سیاسی – هسته ای کشور ما و سایر کشورها نیستند 
بلکه با زیاده خواهی به دنبال این هستند تا مذاکرات 
را فرسایشی کرده و امتیاز بیشتری از ایران بگیرند. 
اگر تیم مذاکره کننده مانند تیم قبلی به اشتباه، همه 
تخم مرغ ها خود را در سبد غربی ها قرار می داد، باز هم 

نتیجه ای برای ما نداشت.

 

 

 ناهماهنگی
 در کـادر اقتصـادی

 رئیسـی
 جرأت  خوبی دارد

مصطفی درایتی فعال سیاسی اصلاح طلب در پاسخ به این سوال که در ایام انتخابات، شعار مهار تورم 
و گرانی و بهبود وضعیت معیشتی را داده اند اما با گذشت یک سال از انتخابات این شعارها عملی شده  
است گفت: شاید بتوان دلایل متعددی را برشمرد، زیرا ما درون دولت نیستیم که ببینیم چه اتفاقی 
افتاده است.  یکی از مهم ترین دلایل آن، عدم آشنایی برخی از مدیران با بوروکراسی است. نگاه مشخصی 

هم در برنامه ها. به همین جهت یک ناهماهنگی در کادر اقتصادی دیده می شود. 

نمی توان با عینک منتقد به عملکرد دولت رئیسی نگاه کرد. یک فعال سیاسی اصولگرا گفت: رویکرد همه وزرای 
انتخابی درست است اما معتقدم اگر در برخی موارد افراد اجرایی قوی تری شناسایی و منصوب می کردند، بهتر بود و 
موفق تر عمل می کردند.احمد نیکفر گفت: قضاوت برای عملکرد دولت برای یک سال خیلی زود است. باید یک دوره 
چهارساله طی شود و بعد قضاوت کرده و نظر بدهیم که آیا دولت موفق بوده یا خیر. اما رویکردی که دولت انتخاب 
کرده مورد تایید است و باید از آن حمایت شود. رویکردهایی که در انتخابات شعار دادند به همان ها عمل کردند. 

آقای رئیسی جرات خوبی دارند و کار جراحی اقتصادی که باید در طول 40 سال انجام می شد را شروع کردند.

آرمان ملی : ظاهرا کلمه »صیانت« به مذاق برخی از 
نمایندگان مجلس خوش آمده است که برای ارائه دیدگاه های 
خود از این کلمه استفاده می کنند. چندی پیش بود که طرح 
صیانت از کاربران فضای مجازی مطرح شد و گویا هنوز هم به 
نتیجه ای نرسیده است. حالا هم طرح صیانت از حقوق عامه در 
برابر حیوانات خطرناک را مطرح کرده اند. آذر سال گذشته ایسنا 
نوشت»:مجلس یازدهم این بار با طرح »صیانت از حقوق عامه در 
مقابل حیوانات مضر و خطرناک« در صدر اخبار قرار گرفته است.«

 یک صیانت دیگر
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس از اعلام وصول طرح 
صیانت از حقوق عامه در برابر حیوانات خطرناک در کمیسیون 
حقوقی و قضایی مجلس خبر داد و گفت: در این طرح متقاضیان 
نگهداری سگ، علاوه بر تقاضای مجوز، باید هزینههای نگهداری 
و مسئولیت آن را بپذیرند و در صورت رهاسازی تولههای آن، 
مجازات میشوند.مجتبی ذوالنور با بیان اینکه بررسی این طرح، 
بیش از ۲ماه است که در حال پیگیری است به تشریح جزئیات 
آن پرداخت و گفت: جلسات متعدد کمیسیون حقوقی و قضایی با 
حضور دستگاه های ذیربط از جمله سازمان بهزیستی، دامپزشکی، 
نیروی انتظامی، وزارت اطلاعات، سپاه، وزارت کشور، شورای شهر 
و شهرداری و سمن های مربوطه برگزار شد و پس از بررسی های 
فراوان، کلیات این طرح به اتفاق آرا در کمیسیون به تصویب 
رسید. وی افزود: بررسی جزئیات طرح در کمیته مربوطه در 

حال اتمام است و به محض تصویب جزئیات در کمیسیون، برای 
بررسی در صحن علنی مجلس در نوبت دستور قرار می گیرد. 
منتهی با توجه به شرایط ملتهبی که در قربانی شدن دو کودک 
بی گناه و جریحه دار شدن احساسات عمومی پیش آمده است، 
به جهت احترام به افکار عمومی و همچنین حل سریع   تر این 
معضل، بنا داریم به محض صدور گزارش کمیسیون خطاب به 
هیأت رئیسه، طبق ماده صد آیین نامه داخلی مجلس، با امضای 
۵0 نماینده، خواستار رسیدگی خارج از نوبت این طرح در صحن 
مجلس شویم. اما در نهایت نمی توانیم زمان دقیقی برای بررسی 
و .تصویب طرح مشخص کنیم چرا که این مورد در اختیار هیأت 

رئیسه است
 متقاضیان نگهداری سگ، باید مجوز بگیرند

ذوالنور در پاسخ به سوالی در مورد هزینه های رها سازی 
سگهای ولگرد در کشور اینگونه توضیح داد: از میزان دقیق هزینه 
های مذکور اطلاع ندارم اما مصادیق فراوانی از جمله جمعآوری، 
واکسینه کردن و.. دارند. علاوه بر اینها ما با پدیده رهاسازی سگ 
ها توسط افرادی که خودشان صاحب سگ هستند مواجهیم و 
شاهد آن هستیم که بسیاری از افراد مسئولیت توله های متولد 
شده از سگ هایشان را قبول نکرده و آنان را رها می کنند و 
اینگونه است که شاهد فجایعی از جمله قربانی شدن کودکان 
هستیم. لذا این مسئله در قانون معین می شود که متقاضیان 
نگهداری سگ، علاوه بر تقاضای مجوز، باید هزینههای نگهداری 

و مسئولیت آن را بپذیرند و در صورت رهاسازی تولههای آن، 
مجازات میشوند. وی ادامه داد: در همین راستا کمیته هایی 
در هر شهرستان با محوریت دادستان و با حضور نمایندگانی 
از محیط زیست، دامپزشکی، فرمانداری و جهاد کشاورزی و 
شهرداری تشکیل می شوند تا به تقاضای افراد و سازمان ها برای 
نگهداری سگ )مثلا آزمایشگاه های علمی، نگهبانی کارخانه ها، 
گله داران و...( رسیدگی کنند تا پس از بررسی شرایط، مجوزهای 
مربوطه به این افراد اعطا شود. عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس 
در پاسخ به سوال خبرنگار فارس در مورد برخی مطالب از جمله 
صادر کردن سگ که این روزها در برخی رسانه ها شنیده می 
شوند، پاسخ داد: در این طرح، تولید و تکثیر سگ ممنوع است 
اما اگر کسانی بخواهند از میان سگهای موجودی که امکان 
نگهداری آن را ندارند به کشورهای دیگر صادر کنند، از نظر ما 
نه تنها منعی ندارد بلکه حتی مشوق آنها نیز خواهیم بود چرا که 
این امر علاوه بر جلوگیری از هزینه های تحمیلی از جمله جمع 
آوری و نگهداری سگ های ولگرد، به نوعی تضمین حقوق این 
حیوانات نیز خواهد بود. چرا که حیوان در اسلام صاحب حقوقی 
است و باید به این مسئله فکر کرد که سرنوشت این حیوانات جمع 
آوری شده از جمله غذا و شرایط نگهداری و... چه خواهد شد و 
طبیعتا نباید به گونه ای باشد که حیوان آسیب ببیند. لذا بحث 
صادر کردن این سگ ها یکی از راه حل های موجود است که از 

آن حمایت می کنیم.

صیانت ازحقوق عامه در برابر حیوانات وحشی 
  متقاضیان نگهداری سگ باید هزینههای نگهداری و مسئولیتش را بپذیرند

کشف جدید دلواپسان!

نقش علی ربیعی در اتفاقات شیـراز 


